
 

Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering fractievoorzittersoverleg 
d.d. 16 juni 2021

  Aanwezig:
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester)
Fractievoorzitters S. Winters (Weert Lokaal), P. Mols (CDA), T. van Gemert (VVD), 

C. Beenders (DUS Weert), K. Duijsters (Duijsters), L. Steinbach 
(D66) en L. Heuvelmans (PvdA)

Griffie M. Wolfs-Corten en P. Otten
College B&W M. Meertens (secretaris)
Toehoorder P. Sijben (CDA)

Afwezig: -

1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering FVO d.d. 21-04-2021.
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus.
 De heer Vlecken geeft aan dat hem op is gevallen dat er weinig wordt gedebatteerd. Digitale 

vergaderingen lenen zich ook minder voor een debat. 
 De heer Vlecken geeft aan dat bij digitale vergaderingen, nog meer dan bij fysieke 

vergaderingen, veel valt af te leiden uit de mimiek van andere raads- en commissieleden die 
in beeld zijn. Deze dienen zich hiervan bewust te zijn.

4. Bespreken terug naar fysiek vergaderen aan de hand van conceptafwegingskader.
Dit onderwerp is reeds in de agendacommissie aan de orde geweest.

5. Behandeling kadernota 2022 op 8 juli 2021.
De moties en amendementen zullen worden ingedeeld aan de hand van de commissies: S&I – R&E 
– M&B. Bij de algemene beschouwingen zal de volgorde van de fracties (van groot naar klein) 
worden aangehouden.

6. Initiatiefvoorstel verantwoording fractiebudgetten 2020.
Het FVO stemt in met het voorstel. 

7. Initiatiefvoorstel woonplaatsontheffing burgemeester Vlecken.
Het FVO stemt in met het voorstel. 

8. Verzoek raadslid Stals tot vernietiging raadsbesluit 2 juni financiële verordening.
Er wordt gesproken over de gang van zaken met betrekking tot de totstandkoming van het besluit. 
Het besluit wordt op juridische basis getoetst waarna de heer Stals een antwoord op zijn verzoek 
ontvangt.

9. Opvolging rapport Berenschot.
Het document geeft aan hoe de aanbevelingen van het rapport Berenschot door de organisatie zijn 
opgepakt. Verder zal nog duidelijk moeten worden hoe de aanbevelingen door de gemeenteraad 
zijn opgepakt (inwerkprogramma voor nieuwe raad, actualiseren van de gedragscode, heisessie).

10. Rondvraag en sluiting. 
 De heer Mols geeft aan dat in de volgende raadsperiode bekeken moet worden of de 

benaming “fractievoorzittersoverleg” of “presidium” gebruikt moet worden.
 Mevrouw Beenders geeft aan dat indeling van de raadzaal bij de installatie van de 

burgemeester anders was dan voorheen. Dit kwam omdat er genodigden waren. De 
volgende keer wordt de reguliere indeling weer gebruikt.
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 Mevrouw Duijsters merkt op dat in de advieslijst bij stemverklaringen alleen voor en tegen 
wordt genotuleerd en niet de inhoud van de stemverklaring. Mevrouw Wolfs geeft aan dat 
dit zo is afgesproken en dat iedereen kan naluisteren wat de stemverklaring precies 
inhoudt. De heer Mols geeft aan dat stemverklaringen niet te pas en te onpas moeten 
worden gebruikt. 

 Mevrouw Duijsters geeft aan dat de ventilatie ’s avonds altijd op een bepaald moment 
uitvalt waardoor het klimaat in de vergaderruimtes verslechtert.

 Naar aanleiding van de vraag van de heer Van Gemert hoe met publiek bij de fysieke 
raadsvergaderingen in coronatijd wordt omgegaan wordt aangegeven dat publiek niet 
wordt toegelaten vanwege te weinig beschikbare plaatsen.

 Op 13 juli voor de raadsvergadering zal er nieuwe foto van college en raad worden 
gemaakt.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur onder dankzegging aan de aanwezigen.
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